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 Längelmäki-seura ry  

 

 

VUOSIKOKOUS 2024 

 

PÖYTÄKIRJA  

 

 

Paikka: Maivian Pidot -juhlatalo (Hiukkaan kylätie 245, 35400 Längelmäki) 

Aika: 26.6.2024 klo 19.05—20.10. 

 

Osallistujat: 18 henkilöä, liitteenä osallistujaluettelo. Läsnä vuoden 2024 pellavatyttö Siiri Mattila.  

 

 

Kokouksen avaus  

 

Tilaisuus alkoi klo 18:00 ja ennen virallisen kokouksen alkua nautittiin Maivian suolaisia ja 

makeita tarjottavia, teetä ja kahvia. Eija Helpiölä muisteli seuran 65-vuotisjuhlavuoden kunniaksi 

yhdistyksen vaiheita ja mukana vaikuttaneita henkilöitä. Pohjana muistelulle toimi seuran 50-

vuotisjuhlahistoriikki Eijan puheenjohtaja-ajalta. 1959 perustettiin Längelmäen Kotiseutuyhdistys, 

jonka ensimmäinen merkittävä tehtävä oli museon perustaminen pappilan maa-alueelle, Hiukkaan 

kylään. Ajoittain yhdistyksen toiminnassa oli hiljaisia aikakausia, johon muutosta toivat ainakin 

Leena Mikkolan valinta puheenjohtajaksi 1999 ja Längelmäen kunnan kahtiajakautumisen 2007 

aiheuttama noste. Samoihin aikoihin yhdistys muutti nimensä Längelmäki-seuraksi.   

 

Johtokunnan puheenjohtaja Kalevi Lammi avasi virallisen kokouksen klo 19:05.  

 

1 Valitaan kokouksen puheenjohtaja ja sihteeri sekä kaksi pöytäkirjan tarkastajaa.  

 

Valittiin Kalevi kokouksen puheenjohtajaksi ja Heini Rosenholm kokouksen 

sihteeriksi. Pöytäkirjan tarkastajiksi nimitettiin Ilmo Salo ja Riitta Roitto. 

    

2 Todetaan kokouksen osanottajat, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 

Puheenjohtaja totesi, että paikalle on saapunut 18 henkilöä. Pirtissä kiertänyt 

osallistujalista lisätään liitteeksi pöytäkirjaan. Kokouksesta on ilmoitettu sääntöjen 

mukaisesti vähintään 14 päivää aikaisemmin. Kokouksesta on tiedotettu 
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jäsenkirjeellä, Facebook-sivuilla ja verkkosivuilla.  Viime vuoden 

vuosikokouksessa päätettiin, ettei ilmoitusta laiteta paikallislehtiin. Todettiin, että 

kokous on laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen.   

 

3 Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

 

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys sellaisenaan esityslistan mukaisesti.  

 

4 Käsitellään vuoden 2023 toimintakertomus, tilit sekä toiminnantarkastajan lausunto 

 

Kalevi esitteli vuoden 2023 toimintakertomuksen sisältöä. Seuran vuoteen kuului muun 

muassa johtokunnan etäkokoontumisia ja kaksi kokoontumista kasvokkain, museon 

siivoustalkoot ja avoimet ovet, museon tuvan portaiden uusiminen ja vuosikokous Maivian 

Pidoissa.  Seura oli jälleen mukana esittely- ja myyntipisteensä kanssa Längelmäveden 

kesäpäivässä Rönnillä ja Länkipohjan Antiikkitorilla. Jouluna seura koristeli oman kuusensa 

Maivian joulupolulle ja osallistui joulumyyjäisiin. Terhi Nallinmaa-Luodon 

paikallishistoriateosta myytiin 56 kpl Tunkelon säätiölle, joka lahjoitti niitä opiskelustipendin 

vastaanottaneille Längelmäen nuorille.  

 

Pellavatytöksi valittiin Alisa Solin ja pellavatyttökortissa taustalla näkyi Myllykulman 

Luukkaanjoen varren vanha mylly ja koskimaisema.  Längelmäen Hannuksi nimitettiin Matti 

Nieminen.  

 

Jäsenistä Kalevi kertoi, että rekisterissä on yli 150 jäsentä. Maksavia jäseniä oli vuoden 

lopussa 81. Tässä kohti keskusteltiin nopeasti, onko jäsenyyden ehtona, että on maksanut 

vuosittaisen jäsenmaksun. Nähtiin hyödyllisenä säilyttää rekisterissä ja tiedotuksen kohteena 

myös ne, jotka eivät ole jäsenmaksua suorittaneet. Esitettiin, että tapahtumissa Längelmäki-

seuran standille sijoitettaisiin jäsenlomakkeita. Myös Maivian joulumyyjäisissä olisi niitä 

helppo jakaa ihmisille.  

 

Rahastonhoitaja Aija Nivala esitteli tilinpäätöksen vuodelta 2023.  Hän kertoi, että 

jäsenmaksuja kertyi 81 henkilöltä ja tulos jäi ylijäämäiseksi 296,30 euroa. Aija esitteli 

toiminnantarkastajan lausunnon. Lausunnossaan toiminnantarkastaja Samuli Laurila puolsi 

tilinpäätöksen vahvistamista ja vastuuvapauden myöntämistä johtokunnalle.  
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5 Päätetään vuoden 2023 tilinpäätöksen vahvistamisesta sekä vastuuvapauden myöntämisestä 

 

Vahvistettiin vuoden 2023 tilinpäätös ja myönnettiin vastuuvapaus johtokunnalle.  

 

6 Hyväksytään vuoden 2025 toimintasuunnitelma 

 

Kalevi kertoi vuoden 2025 toimintasuunnitelmasta. Suunnitelmassa on jälleen mukana 

kotiseuturetki, jota ei ole vielä toteutettu. Eija Helpiölä ehdotti, että seura järjestäisi 

tutustumisretken Vinnin kulttuuritilalle Jämsässä. Retki voitaisiin toteuttaa jo tänä kesänä, sillä 

siellä olisi tarjolla runsaasti mielenkiintoista ohjelmaa. Aija muistutti, että kuljettajiksi 

lähtevillä on oikeus hakea kilometrikorvauksia.  

 

Perinnetiedon keruuseen liittyen Ilmo Salo kertoi, että Pajarin poikien tallenteet 10 kpl on tänä 

vuonna digitoitu. Tallenteisiin liittyen suunnitellaan muistelutilaisuutta. Lisäksi löytyy 

sotahistoriaan liittymättömiä muita tallenteita.  

 

Hyväksyttiin toimintasuunnitelma. 

 

7 Määrätään vuoden 2025 jäsenmaksun (15 €) ja kannatusjäsenmaksun suuruus (50 €)  

 

Päätettiin, että jäsenmaksut säilytetään nykyisen suuruisina vuonna 2025.   

  

8 Päätetään johtokunnan jäsenten ja toiminnantarkastajan palkkioista 

 

Päätettiin, että säilytetään johtokunnan jäsenten, sihteerin ja rahastonhoitajan palkkiot nykyisen 

suuruisina:  

- puheenjohtaja, sihteeri ja rahastonhoitaja: kulukorvaus 100 euroa/vuosi 

 -toiminnantarkastaja laskun mukaan  

 

9 Hyväksytään vuoden 2025 talousarvio 

 

Aija esitteli talousarvion vuodelle 2025. Talousarvio hyväksyttiin.  
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10–11 Valitaan johtokunnan (samalla yhdistyksen) puheenjohtaja ja jäsenet erovuoroisten tilalle 

 

-Erovuoroiset Arja Mäkinen, Aija Nivala ja Risto Valkeinen jatkavat kaksi seuraavaa kautta. 

-Kalevi Lammi ja Päivi Pynnönen jatkavat johtokunnassa yhden kauden.  

-Heini Rosenholm ilmoitti, että haluaa erota kesken kaksivuotiskautensa johtokunnasta. Johtokunta 

valitsee Heinin tilalle yhdeksi vuodeksi uuden jäsenen.  

-Johtokunta valitsee keskuudestaan puheenjohtajan.  

 

12 Valitaan yksi toiminnantarkastaja ja hänelle yksi varamies 

 

Päätettiin, että toiminnantarkastajana jatkaa Samuli Laurila ja varatoiminnantarkastajana Leena 

Mikkola.   

 

13 Päätetään yhdistyksen kokousten koollekutsumistavasta (säännöt 6 §)  

 

Päätettiin, että vuosikokoukseen kutsutaan ensisijaisesti sähköpostilla ja lisäksi lisätään tiedote 

seuran kotisivuille ja Facebook-sivuille.  

 

14 Päätetään äänivaltaisen edustajan valitsemisesta Suomen Kotiseutuliiton vuosikokoukseen 

 

Päätettiin, ettei seura valitse edustajaa Suomen Kotiseutuliiton vuosikokoukseen.  

 

15 Käsitellään muut mahdolliset johtokunnalle esitetyt kokousasiat 

 

Puheenjohtaja totesi, ettei asialistalle ole tuotu muita käsiteltäviä asioita.  

 

Kokouksen lopussa kuultiin mainostusta ajankohtaisista asioista.  

-Eija mainosti Elma Ruokolahden näyttelyä, joka on esillä museon avoimien ovien viikolla.  

-Päivi mainosti Kultakodalla 5.7. järjestettävää tilaisuutta, jossa Seppo Unnaslahti kertoo 

aluehistoriahankkeen kuulumisia ja nimistöntutkija FT Terhi Ainiala kertoo paikannimien taustoja. 

Tilaisuuden jälkeen tarjoutuu mahdollisuus vierailla Hämepohjan vanhassa kansakoulussa ja 

kotimuseossa.  Järjestäjinä ovat Eväjärven Seudun Kyläyhdistys ry ja historiatoimikunta.   
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Kokouksen päättäminen  

 

Kalevi päätti kokouksen klo 20:10. 

 

 

Liitteet  

- Toimintakertomus 2023 

- Tilinpäätös 2023  

- Toimintasuunnitelma 2025  

- Talousarvio 2025 

- Kokouksen esityslista 

- Kokouksen osallistujaluettelo 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi:  

 

_________________________________  _______________________________ 

Kalevi Lammi, kokouksen puheenjohtaja  Heini Rosenholm, kokouksen sihteeri 

 

 

 

Olemme tarkistaneet ja hyväksyneet kokouksen pöytäkirjan:  

 

_________________________________  _______________________________ 

Ilmo Salo       Riitta Roitto 


